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Uw kenmerk 

Geachte heer, mevrouw, 

Tijdens het Voorjaarsdebat 2016 heeft uw raad een motie aangenomen waarin u ons 
verzoekt onderzoek te doen naar de invoering van een systeem met een ja / ja sticker 
inzake ongeadresseerd drukwerk (motie M32). Bij een dergelijk (zogenaamd opt-in) 
systeem mag ongeadresseerd reclamedrukwerk alleen bezorgd worden bij bewoners die 
hier nadrukkelijk toestemming voor geven. Momenteel geldt in Groningen een (landelijk 
toegepast) opt-out systeem. Hierbij ontvangen bewoners in principe ongeadresseerd 
reclamedrukwerk ténzij ze zelf actief aangeven daar géén prijs op te stellen (Nee/Ja 
sticker, Nee/Nee sticker). 

Naar aanleiding van uw motie berichten wij u het volgende. 

Vanuit ons streven naar duurzaamheid en het reduceren van huishoudelijk afVal, staan wij 
positief tegenover de door u voorgestelde maatregel. Uit onderzoek blijkt dat bij drie op 
de tien huishoudens ongeadresseerd reclamedrukwerk ongelezen wordt weggegooid. Dit 
betekent dat in Groningen jaarlijks zo'n 0,5 tot 1 miljoen kilo reclamedrukwerk onnodig 
wordt geproduceerd, bezorgd en daarmee verspild. 

Voor de invoering van een opt-in systeem hebben wij onderzocht hoe andere, grotere 
gemeenten met dit vraagstuk omgaan. Vooralsnog heeft alleen de raad van de gemeente 
Amsterdam besloten over te willen gaan tot invoering van een opt-in systeem met 
betrekking tot (commercieel) reclamedrukwerk. Andere gemeenten zoals Utrecht, 
Nijmegen en Den Haag overwegen invoering ook maar hebben aangegeven hier nader 
over te besluiten tot er meer zicht is op de ervaringen en effecten in Amsterdam. 

Amsterdam heeft er voor gekozen om het opt-in systeem af te dwingen door wijziging 
van de Afvalstoffenverordening c.q. de APV. Intentie van het bestuur van Amsterdam is 
om de nieuwe regeling per juli 2017 te laten ingaan en per 2018 te gaan handhaven. In de 
loop van 2018 zal de maatregel geëvalueerd worden. 



Bladzijde 2 van 2 

Medio december 2016 hebben de brancheverenigingen gemeld tegen de nieuwe manier 
van verspreiding van reclamedrukwerk een rechtszaak te zullen starten tegen de gemeente 
Amsterdam, met als doel om invoering van de maatregel te voorkomen danwel uit te 
stellen. De gemeente Amsterdam heeft onlangs hierover een dagvaarding ontvangen. 
De brancheverenigingen willen dat de rechter een uitspraak doet over de rechtmatigheid 
van het opt-in systeem. Bovendien voorzien zij grote economische schade. Wanneer de 
zaak wordt behandeld is nog niet bekend. De dagvaarding is wel aanleiding geweest voor 
de raad van Amsterdam om definitieve besluitvorming over invoering van de maatregel 
vooralsnog uit te stellen. 

Vanwege de rechtszaak en de nog onzekere uitkomst daarvan, de kritische houding van 
de branche en het ontbreken van voldoende zicht op de uiteindelijke effecten van een opt-
in systeem vinden wij invoering ervan op korte termijn niet wenselijk. 

Wij blijven de ontwikkelingen in Amsterdam volgen. We zullen u in 2018 nader 
informeren of ook in Groningen overgegaan kan worden tot invoering van dit systeem. 
Tot die tijd zullen wij het gebruik van de bestaande Nee/Nee en Nee/Ja-stickers blijven 
promoten ter voorkoming van ongewenst, ongeadresseerd reclamedrukwerk. 
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